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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht dat de politie veel meer personeel inhuurt (ingezonden 10 oktober 
2014). 

Mededeling van Minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
4 november 2014) 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Politie huurt veel meer personeel in» en klopt het wat 
hierin vermeld wordt?1 

Vraag 2
Hoeveel agenten («blauw op straat») had u voor 155 miljoen euro, het bedrag 
dat nu wordt besteed aan de inhuur van externen, aan kunnen nemen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat hier een totaal verkeerd signaal van uit gaat en dat er 
verkeerde prioriteiten worden gesteld, zeker in tijden van terroristische 
dreiging? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid dit beleid per direct een halt toe te roepen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het wetgevingsoverleg over 
de politie op 17 november 2014? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Helder (PVV) van 
uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over het bericht dat de 
politie veel meer personeel inhuurt (ingezonden 10 oktober 2014) niet binnen 
de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 NOS.nl, 8 oktober 2014(http://nos.nl/artikel/707698-politie-huurt-veel-meer-personeel-in.html)
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